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Abstract (en)
[origin: US4400237A] Cellulose is bleached by means of an organic peracid in the acid region and subsequently by means of peroxide in the
alkaline region. As peracid there is employed an acid which is produced from the corresponding carboxylic acid by reaction with hydrogen peroxide
in the presence of a mineral acid. The peroxide bleaching step which follows the peracid bleaching step is carried out after there is added the
necessary amount of aqueous alkali solution for carrying out the peroxide bleaching step of the pulp without intermediate washing of the cellulose. A
further addition of peroxide is not carried out.

Abstract (de)
Zellstoff wird mittels organischer Persäure im sauren Bereich und anschließend mittels Peroxid im alkalischen Bereich gebleicht. Als Persäure
wird eine Säure eingesetzt, die aus der entsprechenden Carbonsäure durch Umsetzung mit Wasserstoffperoxid in Gegenwart einer Mineralsäure
hergestellt wird. Die an die Persäurebleichstufe anschliessende Peroxidbleichstufe wird durchgeführt, nachdem ohne Zwischenwäsche des
Zellstoffes der Pulpe eine für die Durchführung der Peroxidbleichstufe notwendige Menge an wässriger Alkalilösung hinzugefügt wurde. Ein weiterer
Zusatz an Peroxid erfolgt nicht.
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